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Protokół Nr XL/18 

z XL sesji  Rady Gminy Dywity odbytej w dniu 30 kwietnia 2018 r.   

w sali konferencyjnej Gminnego Ośrodka Kultury w Dywitach.  

 

Początek posiedzenia    - godz.   12:30 

Zakończenie     - godz.   13:20 

Lista obecności radnych   - zał. Nr 1 

Lista pozostałych uczestników    - zał. Nr 2  

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Sabina Robak otworzyła XL sesję Rady Gminy Dywity. 

Przywitała przybyłych na spotkanie p. Jacka Szydło - Wójta, p. Teresę Kuptel –Skarbnika Gminy, p. 

Daniela Zadwornego – Sekretarza, sołtysów oraz mieszkańców gminy. Zgodnie z listą obecności 

stwierdziła quorum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał. Na stan 15 radnych 

ustawowego składu Rady w chwili otwarcia na sali znajdowało się 12 radnych. Lista obecności 

stanowi zał. Nr 1 - 2 do protokołu. 

 

Przewodnicząca odczytała porządek sesji i poprosiła o wnoszenie ewentualnych wniosków. 

Brak uwag/ wniosków. 

 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji.  

2. Przyjecie protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy Dywity. 

3. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

4. Uchwała w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity na lata 2018 

– 2026. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2018 r. 

6. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych 

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe na 

okres od dnia 1 września 2017r. do dnia 31 sierpnia 2019r. 

7. Uchwała w sprawie ustalenia czasu na realizację bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki 

oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych 

przedszkolach prowadzonych przez Gminę Dywity. 

8. Uchwała w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek w realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowiska 

kierownicze w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Dywity. 

9. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi i zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dywity. 

10. Uchwała uchylająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozowe wykonywane 

lokalnym transportem zbiorowym na terenie Gminy Dywity. 

11. Uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Dywity.  

12. Sprawy różne. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy Dywity. 



 

-p. S. Robak – przewodnicząca – Czy są uwagi lub pytania do protokołu? 

 

Brak uwag/ pytań. 

 

Przewodnicząca - kto jest za przyjęciem protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy Dywity – bez czytania? 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za przyjęciem  - 11 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się - 1 radny 

 

Protokół Nr XXXIX/18 z sesji Rady Gminy Dywity z dnia 29-03-2018 r. został przyjęty. 

 

Ad. 3. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

-Z. Glezman – radny – poprosił o umieszczenie na stronie internetowej gminy kompendium 

dotyczące palenia ognisk przy gospodarstwach domowych. 

 

-M. Rudnicka – radna – zadała następujące pytanie: czy w tym roku będą wykonane inwestycje 

związane z odwodnieniem drogi powiatowej w Słupach oraz drogi do Tamex-u ? 

 

-J. Szydło – wójt – w dokumentacji dzisiejszej sesji tj. uchwała w sp. zmiany w budżecie oraz 

wprowadzenia zmian w WPF odczyta pani, że zostały zabezpieczone środki finansowe na wykonanie 

kanalizacji deszczowej w Słupach. Po zatwierdzeniu powyższych uchwał zostanie podpisana umowa 

z wykonawcą odwodnienia drogi powiatowej w Słupach gdy prace zostaną wykonane przystąpimy 

do realizacji następnej inwestycji jaką jest odwodnienie drogi przy  

Tamex-się. Założenie jest, że obie inwestycje będą wykonane w 2018 roku.  

 

-M. Rudnicka – radna – zadała następujące pytania: 1) czy studnie w Słupach zostaną uszczelnione 

w tym roku, 2) czy zostanie wykonane oświetlenie boiska w piłkę w Słupach oraz 3) czy ocieplenie 

oraz odwodnienie świetlicy wiejskiej w Słupach (kolejne dwie ściany) będzie wykonane w tym roku? 

 

-J. Szydło – wójt –1) obecnie toczy się postępowanie administracyjne, Urząd Gminy wystąpił 

z wnioskiem do Energii na dostawę prądu. 2) uszczelnienie studni w Słupach – obecnie trwają prace 

związane z przygotowaniem dokumentacji przetargowej 3) w 2018 r. planujemy zakończyć prace 

w tym temacie.  

 

-Z. Glezman – radny –czy zwiększenie budżetu na budowę drogi w strefie przedsiębiorczości relacji 

Dywity – Ługwałd związane jest z tym, że została podpisana umowa z wykonawcą, czy posiadamy 

aktualny kosztorys czy podane kwoty są tylko szacunkowe ? 

 

-J. Szydło – wójt – zmieniamy sposób fiksowania powyższej inwestycji tj. wystąpiliśmy z wnioskiem 

do Wojewody o dofinansowanie w wysokości 65%. Gmina ma pozwolenie na budowę oraz 

kompletny projekt.   

 

-L. Orzechowska – radna – zadała następujące pytanie 1) w jaki sposób będzie oświetlona ścieżka 

pieszo –rowerowa w Dywitach, 2) czy ustawione barierki przy skrzyżowaniu z ulicą Grzybową mogą 

być ,,mocniejsze” 3. czy można w inny sposób oświetlić skrzyżowanie z ul Grzybową? 

 

-J. Szydło – wójt – Gmina Dywity nie jest inwestorem w wykonywaniu ww. prac. Inwestycja jest 

wykonywana przez GDDKiA w Olsztynie. Urząd Gminy w Dywitach wystąpił z wnioskiem do 



GDDKiA o doświetlenie ww. skrzyżowanie tj. postawienie aktywnego znaku jednakże do dnia 

dzisiejszego nie otrzymaliśmy odpowiedzi.  

 

-p. A. Sadrina –Ostrowska – radna – kiedy rozpoczną się prace związane z budową świetlicy wiejskiej 

w Różnowie? 

 

-p. J. Szydło – wójt – dziś został złożony wniosek do Urzędu Marszałkowskiego o dofinansowanie 

budowy świetlicy wiejskiej w Różnowie i w Ługwałdzie. Prace związane z inwestycją przewidziano 

do realizacji 2018 – 2019 rok.  

 

Brak dalszych wniosków, interpelacji, zapytań. 

 

Ad. 4. i Ad. 5 Uchwała w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity 

na lata 2018 – 2026 oraz uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 

2018 r. 

 

-p. S. Robak- oświadczyła, że radni podczas spotkania analizowali projekt uchwały. Czy są pytania? 

 

-p. M. Rudnicka – radna – w którym miejscu zostały zapisane środki finansowe przeznaczone na 

realizację inwestycji związanej z odwodnieniem drogi powiatowej w Słupach? 

 

-p. T. Kuptel – skarbnik – powyższa inwestycja została zapisana WPF w dziale –przedsięwzięcia. 

 

-p. Z. Glezman – radny – Pan wójt oświadczył, że świetlice w Różnowie i Ługwałdzie mają być 

budowane w latach 2018-2019 brakuje tego w zapisach w WPF dlaczego? 

 

-p. T. Kuptel – skarbnik – materiały na sesje przygotowywane są wcześniej. Pan wójt oświadczył 

państwu, że wniosek został złożony dziś. Zmiany związane z tą inwestycją zostaną naniesione na 

następną sesje.  

 

Brak dalszych pytań. 

 

Przewodnicząca - kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Dywity na lata 2018 – 2026. 

 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 1 

 

Uchwała w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity 

na lata 2018 – 2026 została podjęta i zarejestrowana pod Nr XL/325/18– stanowi 

zał. Nr 3 do protokołu. 

 
Przewodnicząca - kto jest za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie 

Gminy Dywity na 2018 r. 

 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw      - 0 



wstrzymało się od głosu    - 1 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2018 r. 

została podjęta i zarejestrowana pod Nr XL/326/18– stanowi zał. Nr 4 do 

protokołu. 
 

Ad. 6 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych 

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe na okres 

od dnia 1 września 2017r. do dnia 31 sierpnia 2019r. 

 

-p. S. Robak- oświadczyła, że radni podczas spotkania analizowali projekt uchwały. Czy są pytania? 

 

Brak  pytań. 

 

Przewodnicząca - kto jest za podjęciem uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie dostosowania 

sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą – 

Prawo oświatowe na okres od dnia 1 września 2017r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. 

 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych 

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą – Prawo 

oświatowe na okres od dnia 1 września 2017r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XL/327/18– stanowi zał. Nr 5 do protokołu. 
 

Ad. 7. Uchwała w sprawie ustalenia czasu na realizację bezpłatnego nauczania, wychowania 

i opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę Dywity. 

-p. S. Robak- oświadczyła, że radni podczas spotkania analizowali projekt uchwały. Czy są pytania? 

 

Brak  pytań. 

 

Przewodnicząca - kto jest za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia czasu na realizację 

bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Dywity. 

 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

 

Uchwała w sprawie ustalenia czasu na realizację bezpłatnego nauczania, 



wychowania i opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach prowadzonych przez 

Gminę Dywity została podjęta i zarejestrowana pod Nr XL/328/18– stanowi zał. 

Nr 6 do protokołu. 
 

Ad. 8. Uchwała w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek w realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze 

w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Dywity. 

-p. S. Robak- oświadczyła, że radni podczas spotkania analizowali projekt uchwały. Czy są pytania? 

 

Brak  pytań. 

 

Przewodnicząca - kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

w realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Dywity. 

 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

 

Uchwała w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek w realizacji 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolach prowadzonych 

przez Gminę Dywity została podjęta i zarejestrowana pod Nr XL/329/18– stanowi 

zał. Nr 7 do protokołu. 
 

Ad. 9. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi i zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dywity. 

-p. S. Robak- oświadczyła, że radni podczas spotkania analizowali projekt uchwały. Czy są pytania? 

 

Brak  pytań. 

 

Przewodnicząca - kto jest za podjęciem uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Dywity. 

 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Dywity została podjęta i zarejestrowana pod Nr XL/330/18– stanowi zał. Nr 8 do 



protokołu. 
 

Ad. 10. Uchwała uchylająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozowe 

wykonywane lokalnym transportem zbiorowym na terenie Gminy Dywity. 

-p. S. Robak- oświadczyła, że radni podczas spotkania analizowali projekt uchwały. Czy są pytania? 

 

Brak  pytań. 

 

Przewodnicząca - kto jest za podjęciem uchwały uchylającej uchwałę w sprawie ustalenia opłat 

za usługi przewozowe wykonywane lokalnym transportem zbiorowym na terenie Gminy 

Dywity. 

 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

 

Uchwała uchylająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozowe 

wykonywane lokalnym transportem zbiorowym na terenie Gminy Dywity została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XL/331/18– stanowi zał. Nr 9 do protokołu. 
 

Ad. 11. Uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Dywity.  

-p. S. Robak- oświadczyła, że radni podczas spotkania analizowali projekty uchwał (skarga z dnia 

23-03-2018 r. oraz z dnia 22-03-2018 r.). Czy są pytania? 

 

Brak  pytań. 

 

Przewodnicząca - kto jest za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 23-03-

2018 r. na działanie Wójta Gminy Dywity. 

 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 10 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 2 

 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Dywity została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XL/332/18– stanowi zał. Nr 10 do protokołu. 
 

Przewodnicząca - kto jest za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia  

22-03-2018 r. na działanie Wójta Gminy Dywity. 

 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 9 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 3 



 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Dywity została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XL/333/18– stanowi zał. Nr 11 do protokołu. 
 

Ad. 12. Sprawy różne. 

 

-P. Kaszubska – radna – zaprosiła na posiedzenie Komisji Budżetu i Komisji Inwestycji, które ma się 

odbyć w dniu 8 maja 2018 r.  

 

-p. K. Kulas – radny – zaprosił na ,,Dzień Strażaka” w Spręcowie, który ma się odbyć w dniu 19 maja 

2018 r. 

 

-p. S. Robak – odczytała zaproszenie ks. Arcybiskupa dr Józefa Górzyńskiego Metropolity 

Warmińskiego (zał. nr 12 do protokołu) oraz zaproszenie do udziału w XI Gminnym Turnieju Piątek 

Samorządowych (zał. nr 13 do protokołu), następnie przedstawiła w jakich uroczystościach 

uczestniczyła reprezentując Radę Gminy Dywity.  

 

Brak dalszych spraw. 

 

Przewodnicząca zamknęła XL/18 sesję Rady Gminy Dywity. 

 

Protokołowała:       Przewodnicząca Rady 

 

Bożena Korejwo              Sabina Robak 


